
PROTOKÓŁ Nr XLVII/2022

z SESJI RADY MIASTA odbytej w dniu 25 sierpnia  2022 r.

Sesję rozpoczęto o godz. 13.00.

W sesji udział wzięło 18 radnych na ogólna liczbę 23.

1. Otwarcie Sesji.

2. Zmiany, uzupełnienia porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 04 czerwca 2022 r. i 23 czerwca 2022 r.

4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

5. Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.

14a/XLVII/2022 w sprawie uznania skargi złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola Nr 6            

w Siemianowicach Śląskich, za zasadną wraz z autopoprawką 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

15/XLVII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital 

Miejski w Siemianowicach Śląskich Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą                      

w Siemianowicach Śląskich w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcie w zamian nowych 

udziałów przez Gminę Siemianowice Śląskie.

11/XLVII/2022 – zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2035

12/XLVII/2022 – zmian budżetu miasta na 2022 rok

1/XLVII/2022 – przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy

w Siemianowicach Śląskich za rok 2021

2/XLVII/2022 – przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024

3/XLVII/2022 – przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Siemianowice Śląskie

4a/XLVII/2022  – przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w dzielnicy Bańgów w Siemianowicach Śląskich”                         

wraz z autopoprawką 

5/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego usytuowanego na nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej 

działkę nr 53-3297/4 o pow. 27 m², zapisanej w księdze wieczystej KA...............................

z równoczesnym oddaniem gruntu w użytkowanie wieczyste
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6/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego usytuowanego na nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej 

działkę nr 53-3306/4 o pow. 25 m², zapisanej w księdze wieczystej KA..............................

z równoczesnym oddaniem gruntu w użytkowanie wieczyste

7/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego nr ... usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej przy ul. Śląskiej .............., 

stanowiącej działkę nr 53-1646/200 o pow. 1785 m², zapisanej w księdze wieczystej 

KA.......................... z równoczesną sprzedażą udziału w prawie własności gruntu

8/XLVII/2022 – przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2022 pod nazwą „Profilaktyka 

chorób układu sercowo-naczyniowego, nadciśnienia tętniczego oraz hipercholesterolemii wśród 

mieszkańców Siemianowic Śląskich”

9a/XLVII/2022 – przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulic Pawła Stalmacha, Lucjana Rydla oraz 

Srokowieckiej w Siemianowicach Śląskich” wraz z autopoprawką 

10/XLVII/2022 - określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 

zawodowych zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Siemianowice Śląskie

13/XLVII/2022 w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

16/XLVII/2022 - nadania dyplomu „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Fabud” w Siemianowicach Śląskich.

7. Sprawy informacyjne.                                            

8. Zamknięcie obrad Sesji.

Ad. 1

Otwarcie Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula otworzył XLVII Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich zwołaną zgodnie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 559 z późn. zm.) i stwierdził na podstawie wykazu obecności 

generowanego z systemu, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Przywitał: Prezydenta Miasta Pana Rafała Piecha, I Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Agnieszkę 

Gładysz, II Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Martę Suchanek-Bijak, Sekretarza Miasta Pana 
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Adama Skowronka, Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Chrapek - Rogowską oraz Naczelników 

Wydziałów, Kierowników Referatów, pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz radnych. 

Przewodniczący przywitał i przedstawił nową Prezes Szpitala Miejskiego w Siemianowicach 

Śląskich Panią Martę Nowacką oraz przedstawicieli Siemianowickich Wodociągów Aqua-Sprint Sp. 

z o.o. Pana Jarosława Polisika Dyrektora ds. Technicznych i Pana Seweryna Świacznego Kierownika 

Wydziału Rozliczeń. 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż w skład Komisji Uchwał wchodzą: Pani Aleksandra 

Krążek, Pani Barbara Patyk-Płuciennik, Pan Bartłomiej Pieczykolan, Pan Tomasz Nowara, Pan 

Łukasz Rosicki.

Obrady Sesji Rady Miasta rozpoczęły się minutą ciszy poświęconą pamięci zmarłego 17 sierpnia br. 

Jacka Rzepczyka, byłego Przewodniczącego Rady Miasta, zasłużonego i oddanego Siemianowicom 

Śląskim samorządowca.

Ad. 2

Zmiany, uzupełnienia porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w terminie 7 dni w dniu 

18.08.2022r. skierował pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 11/XLVII/2022 w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2035 oraz projekt uchwały                             

nr 12/XLVII/2022 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok

Wprowadzenie ww. uchwał  do porządku obrad  nie wymagało głosowania.

Radni powyższe projekty uchwał otrzymali. 

Uchwały były przedmiotem obrad Komisji: Polityki Społecznej, Rozwoju Miasta

i Inwestycji oraz Finansowo – Budżetowej.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w dniu 22.08.2022r. skierował 

pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 13/XLVII/2022 w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych
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Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.

Uchwała była przedmiotem obrad Komisji: Finansowo-Budżetowej, Polityki Społecznej.

Wprowadzenie ww. uchwały  do porządku obrad wymagało głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt 

uchwały nr  13/XLVII/2022 w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

za              -          17

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad o projekt 

uchwały nr  13/XLVII/2022 w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w dniu 23.08.2022 Komisja Skarg, Wniosków            

i Petycji złożyła projekt uchwały nr 14/XLVII/2022 w sprawie uznania skargi złożonej na działalność 

Dyrektora Przedszkola Nr 6 w Siemianowicach Śląskich, za zasadną 

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.

Uchwała była przedmiotem obrad Komisji: Finansowo-Budżetowej, Polityki Społecznej.

Wprowadzenie ww. uchwały  do porządku obrad wymagało głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt 

uchwały nr 14/XLVII/2022 w sprawie uznania skargi złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola 

Nr 6 w Siemianowicach Śląskich, za zasadną 

za              -          17

przeciw     -           0

wstrzym.   -           1

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad o projekt 

uchwały nr 14/XLVII/2022 w sprawie uznania skargi złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola 

Nr 6 w Siemianowicach Śląskich, za zasadną.
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta w dniu 24.08.2022r. skierował 

pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 15/XLVII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital Miejski w Siemianowicach Śląskich Spółka            

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Siemianowicach Śląskich w drodze wniesienia 

wkładu pieniężnego i objęcie w zamian nowych udziałów przez Gminę Siemianowice Śląskie.

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.

Uchwała była przedmiotem obrad Komisji Polityki Społecznej. 

Wprowadzenie ww. uchwały  do porządku obrad wymagało głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt 

uchwały nr 15/XLVII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki Szpital Miejski w Siemianowicach Śląskich Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą w Siemianowicach Śląskich w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcie w zamian 

nowych udziałów przez Gminę Siemianowice Śląskie.

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad o projekt 

uchwały nr 15/XLVII/2022 w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

Spółki Szpital Miejski w Siemianowicach Śląskich Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 

siedzibą w Siemianowicach Śląskich w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcie w zamian 

nowych udziałów przez Gminę Siemianowice Śląskie.

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował następującą zmianę kolejności procedowania 

projektów uchwał w punkie 6 porządku obrad: 15/XLVII/2022, 11/XLVII/2022, 12/XLVII/2022.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zmianę  kolejności procedowania projektów 

uchwał: 15/XLVII/2022, 11/XLVII/2022, 12/XLVII/2022.
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głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zmieniła kolejności procedowania 

projektów uchwał  w punkcie 6 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Grupa radnych korzystając z prawa inicjatywy 

uchwałodawczej złożyła projekt uchwały RM w sprawie nadania dyplomu „Zasłużony dla 

Siemianowic Śląskich” Spółdzielni Mieszkaniowej „Fabud” w Siemianowicach Śląskich.

Wprowadzenie ww. uchwały  do porządku obrad wymagało głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt 

uchwały nr 16/XLVII/2022 w sprawie nadania dyplomu „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Fabud” w Siemianowicach Śląskich.

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad o projekt 

uchwały nr  nr 16/XLVII/2022 w sprawie nadania dyplomu „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Fabud” w Siemianowicach Śląskich.

Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono.

Ad. 3

Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 04 czerwca 2022 r. i 23 czerwca 2022 r.
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu z dnia

04 czerwca  2022 r.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta

z dnia 04 czerwca  2022 r. 

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z sesji Rady Miasta z 

dnia 04  czerwca  2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu z dnia

23 czerwca  2022 r.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta

z dnia 23 czerwca  2022 r. 

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta zatwierdziła protokół z sesji Rady Miasta z 

dnia 23 czerwca  2022 r. 

Ad. 4

Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Prezydent Miasta Rafał Piech złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym.
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Dyskusja:

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego – udzieliła informacji dotyczącej bieżącej sytuacji 

Szpitala Miejskiego. 

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pan Paweł Siegel

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pani Danuta Sobczyk

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pan Grzegorz Mól

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pani Karina Siwiec – Magielnicka

Pan Adam Cebula

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pan Marcin Janota

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Pan Łukasz Rosicki - Drugie pytanie dotyczy tej wystawy o Wołyniu, która ma mieć miejsce

w Muzeum Śląskim, w muzeum Siemianowickim przepraszam Muzeum Miejskim, zagalopowałem 

się. Chciałem zapytać w kontekście tego, co się dzieje teraz na Ukrainie – wojny z Rosją i tych fake 

newsów, które się teraz pojawiają w przestrzeni publicznej. Czy nie boi się Pan, że ta wystawa 

wywoła jednak tutaj taka falę poparcia środowisk prorosyjskich, no bo niestety, no od pewnego 

czasu jesteśmy oczkiem w głowie tych środowisk w związku gdzieś tam z lansowanymi

w Siemianowicach tezami antyszczepionkowymi. Ja się boję po prostu, żebyśmy nie byli takim 

miastem prorosyjskim i czy brał Pan pod uwagę ten aspekt przy planowaniu tej wystawy? Dziękuję.

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta - Panie Przewodniczący, Szanowni Radni zastanawiam się jak 

miasto prawdy może  stać się miastem prorosyjskim. Dzisiaj tak naprawdę ludzie, którzy mówią 

prawdę, którzy otwarcie mówią tą prawdę, chcą stać w prawdzie, są agentami rosyjskimi to jest 

niesamowite, że też Pan podtrzymuje tą chorą narrację, no ale z drugiej strony się nie dziwię. 

Odpowiadając na Pana pytanie najpierw zacznę może od muzeum. Jeżeli Pan zna, a powinien Pan 

znać historię i zna Pan historię  II Wojny Światowej i niepolskich obozów zagłady, a niemieckich 
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obozów zagłady to równie dobrze na pewno Pan pamięta, że każdego pierwszego września 

obchodzimy wspomnienie tego tragicznego momentu, ale też pamięta Pan, że jest wymiana 

pomiędzy szkołami polskimi i niemieckimi. Zastanawiam się, jak Pan podejdzie do podsycania tej 

agresji pomiędzy Polakami, a Niemcami kiedy co roku przypominamy i zastanawiam się w tej 

sytuacji Panie Radny, jak Pan podejdzie do podsycania tej agresji pomiędzy dziećmi polskimi,

a dziećmi niemieckimi, kiedy to wspominamy tą rzeź na Polakach, na Żydach, kiedy byli 

mordowani, paleni w niemieckich obozach zagłady i jakoś nie przypominam sobie żeby rok w rok 

Pan pytał o to jeżeli mamy eksponaty i ekspozycje z II Wojny Światowej, nigdy Pan przecież nie 

pytał o to, po co taka ekspozycja w Muzeum Siemianowickim dot. II Wojny Światowej 

przypominająca tą prawdę, tą historię, że to jest podsycanie do agresji, do nienawiści, że możemy 

sprowokować Niemców, którzy mogą nas przecież w Siemianowicach pobić za to, że mamy taką 

ekspozycję więc radziłbym się zastanowić i nie iść w ten populistyczny trend rządowy, który jest 

gdzieś tam promowany przez media głównego nurtu. Panie Radny, jak Pan wyłączy telewizor 

przynajmniej na tydzień, dwa i poszuka Pan trochę prawdy, zacznie Pan szukać u źródła, to Pan 

przejrzy, naprawdę. Pan jest młodym człowiekiem, więc warto. Dzisiaj wiele młodych ludzi już się 

budzi, widzi to kłamstwo, tą manipulację, jaka nas otacza z każdej strony. Więc zachęcam do tego 

żeby sięgnąć do źródła, poszukać trochę prawdy jaką ona tak naprawdę jest, co się dzisiaj dzieje na

Ukrainie. Ostatnio przecież Pan Prezydent tam był, świetnie spędzał czas na Ukrainie. No to dziwi 

mnie to, jak kilka dni można spędzić na Ukrainie? Tam gdzie jest wojna, tam gdzie jest front, gdzie 

się coś dzieje, a setki tysięcy samochodów kupowanych w Polsce wyjeżdża bez cła na Ukrainę.

W stolicy ludzie świetnie się bawią, chodzą do restauracji. No więc rozbiega się jakoś z tą narracją, 

którą dostajemy też z wiadomości z telewizji  głównego nurtu. Myślę, że warto czasem tak to 

dobrze przeanalizować i sprawdzić.

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta

Pan Grzegorz Mól

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta 

Pani Karina Siwiec- Magielnicka

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta 

Pani Barbara Patyk-Płuciennik -Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Panie 

Prezydencie, Ja się chciałam odnieść do słów, które tutaj padły. Myślę, że każdy z Nas wie co się 

stało na Wołyniu i nie będziemy tutaj historii pisać na nowo, ani nikogo uświadamiać, bo wszyscy 
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wiedzą, a jeżeli ktoś nie wie to się douczy. Pan Prezydent odwołał się tutaj do sytuacji stosunków z 

lat drugiej wojny światowej, Ja bym się odwołała jeszcze do przed wojny, właśnie to tak się 

zaczynało, pomału od napaści na mniejsze te obszary, mniejsze państwa, pozwalanie dyktatorowi 

jednemu na coraz więcej, więc, no cóż słowa, że na Ukrainie świetnie się bawią, bo tak je 

odebrałam, myślę, że nie powinny tutaj wogóle paść. My staramy się wspomagać Ukrainę z prostej

przyczyny, żebyśmy my nie byli następni. Uważam dlatego, że te słowa naprawdę mówiąc 

najprościej nie powinny paść. Mam pytanie, kto jest pomysłodawcą tej wystawy? Czy eksponaty są

wypożyczone z innego muzeum, zbiorów prywatnych, czy z zasobów naszego muzeum? Dziękuję.

Pan Adam Cebula – Jeżeli chodzi o sprawę Wołynia to ja powiem krótko, składam w tym temacie 

absolutne votum separatum do tego, co Pan powiedział i tyle.

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta - Odpowiadając na pytanie Pani Radnej, nie powiedziałem, nie 

użyłem słowa, że świetnie się bawią na Ukrainie. Tylko miałem na myśli to, że za każdym razem czy

w jakichkolwiek wywiadach mówią, że konflikt zbrojny jest, wojna jest, jest cierpienie, są ofiary, ale

nie jest to przedstawiane tak jak  faktycznie to wygląda. W mediach jest zupełnie inny obraz 

pokazany wojny na Ukrainie, a rzeczywistość jest zupełnie inna, i tylko to miałem na myśli,

a nie to, że świetnie się bawią. Jeżeli Pani jako historyk mówi, że nie powinniśmy wracać

i przypominać, jak nie możemy wracać do historii? Jeżeli my wałkujemy młodzieży i uczniom, 

praktycznie na bieżąco musimy wracać do historii, żeby ona się nie powtórzyła, tylko tyle, to jest 

dla nas ważne, jeżeli my mówimy o drugiej wojnie światowej, to dlaczego nie mówimy o tej 

tragedii na Wołyniu i tylko tyle. Absolutnie za każdym razem kiedy się wypowiadam, mówię jasno

i wyraźnie, że nie chcemy nawoływać absolutnie do agresji, żeby dzielić Polaków, Ukraińców, 

absolutnie nie. Ta pomoc była potrzebna i myślę nikt nie stanął tak wysoko jak stanęła Polska. Pani

mówi, że zaczyna się od małych państw, no to dlaczego Polska wprowadza embargo na wszystko,

a państwa Europy i inni dalej współpracują i działają  z Rosją? No to o czym my rozmawiamy

w ogóle, Pani mi próbuje podawać przykład gdzie my się wystawiamy kosztem Polaków, tego że 

nie będzie ciepła, nie będzie gazu, a Francja i inne państwa dalej kupczą, dalej prowadzą biznesy

z Rosją, no to o czym my rozmawiamy, no to stańmy w prawdzie. Mogę Pani przygotować 

materiały i dokumenty na to związane z tą dalszą współpracą z Rosją, więc absolutnie jestem 

przeciwnikiem tej agresji Rosjii wrogiem takiego podejścia i takiego działania i zawsze o tym mówię

jasno.
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Pan Adam Cebula- Panie Prezydencie mamy dwa pytania, kto jest pomysłodawcą?

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta- Pomysłodawcą wystawy jestem Ja, osobiście wyszedłem

z taką inicjatywą, jest to moja inwencja.

Pan Adam Cebula

Pan Łukasz Rosicki – Panie Przewodniczący, Ja mam taki wniosek formalny, żeby moje pytanie

i odpowiedź Pana Prezydenta  i pytanie Pani Radnej Patyk – Płuciennik i odpowiedź Pana 

Prezydenta zapisać do protokołu w formie pisemnej, po prostu w stenogram przepisać.

Pan Adam Cebula

Pan Andrzej Gościniak poprosił o stenogram wypowiedzi Prezydenta Miasta. 

Pani Danuta Sobczyk

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta 

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pan Rafał Piech – Prezydent Miasta 

Pan Adam Cebula

Ad. 5

Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji                               

po rozpatrzeniu skargi przekazała Radzie Miasta projekt uchwały nr 14/XLVII/2022  uznania skargi 

złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola  Nr 6  w Siemianowicach Śląskich, za zasadną celem 

rozpatrzenia.

14/XLVII/2022  uznania skargi złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola Nr 6

w Siemianowicach Śląskich, za zasadną

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.

Uchwała była przedmiotem obrad Komisji: Finansowo-Budżetowej,  Polityki Społecznej. 

Opinie Komisji:
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Komisja Finansowo-Budżetowej – indywidualnie na Sesji 

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Dyskusja:

Pan Grzegorz Jurkiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji zgłosił autopoprawkę 

do projektu uchwały nr 14/XLVII/2022 dotyczącą literówki.  w miejsce słowa 

,, skagi ” wprowadzono słowo ,, skargi ”

Pan Paweł Siegel 

Pan Grzegorz Jurkiewicz- Przewodniczący Komisji poinformował, że w trakcie posiedzenia Komisja 

wystosowała wniosek do Prezydenta Miasta dotyczący Przedszkola Nr 6 i prosi o  zajęcie się 

sprawą i informację o podjętych działaniach.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 14a/XLVII/2022                   

z autopoprawką w sprawie uznania skargi złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola Nr 6           

w Siemianowicach Śląskich, za zasadną.

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż Rada Miasta podjęła uchwałę dotyczącą uznania  skargi  

złożonej na działalność Dyrektora Przedszkola Nr 6 w Siemianowicach Śląskich,                                    

za zasadną (wraz z autopoprawką).

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 minutową  przerwę do godziny 14.45.

Ad. 6

Podjęcie uchwał w sprawie:

Przewodniczący Rady Miasta wznowił obrady XLVII Sesji Rady Miasta.
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Projekt uchwały:

15/XLVII/2022 - wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital Miejski w 

Siemianowicach Śląskich Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą                                        

w Siemianowicach Śląskich w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych 

udziałów przez Gminę Siemianowice Śląskie

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Dyskusja:

Pani Łukasz Rosicki

Pani Karina Siwiec- Magielnicka

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Pani Marta Nowacka- Prezes Szpitala Miejskiego 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 15/XLVII/2022 - wyrażenia

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital Miejski w Siemianowicach Śląskich 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  w Siemianowicach Śląskich w drodze 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów przez Gminę Siemianowice 

Śląskie

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki Szpital Miejski w Siemianowicach Śląskich 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  w Siemianowicach Śląskich w drodze 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów przez Gminę Siemianowice 

Śląskie
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 11/XLVII/2022 – zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2035

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 11/XLVII/2022 – zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2035

głosowanie:

za              -          14

przeciw     -           0

wstrzym.   -           4

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022 – 2035

12/XLVII/2022 – zmian budżetu miasta na 2022 rok

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 2

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

 Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Pan Grzegorz Mól

Pan Tomasz Nowara 

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Pan Grzegorz Mól – poprosił  o numer działek, których będzie dotyczyć zadanie inwestycyjne 

„Rewitalizacja i zagospodarowanie terenu po byłej hałdzie przy ul. Michałowickiej”
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Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta -  zobowiązała się do przedstawienia na 

piśmie informacji dla Pana Grzegorza Mól 

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Pan Łukasz Rosicki 

Pani Karina Siwiec- Magielnicka

Pan Andrzej Gościniak  

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Pan Paweł Siegel – poprosił o aktualne taryfy prądu i gazu

Pan Adam Cebula

Pan Adam Skowronek – Sekretarz Miasta –  zobowiązał się do przedstawienia na piśmie informacji 

dla Pana Pawła Siegel 

Pan Grzegorz Mól

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 12/XLVII/2022 – zmian 

budżetu miasta na 2022 rok

głosowanie:

za              -          14

przeciw     -           0

wstrzym.   -           4

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu 

miasta na 2022 rok

1/XLVII/2022 – przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy

w Siemianowicach Śląskich za rok 2021

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 
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Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Pan Grzegorz Jurkiewicz- w nawiązaniu do przedstawionego sprawozdania zwrócił się o pisemną 

informację dotyczącą  Powiatowego Urzędu Pracy w zakresie wskaźników efektywności osiąganych

przez Powiatowy Urząd Pracy, udziału realizowanych instrumentów w jednostkach budżetowych 

oraz zatrudnienia. 

Pan Andrzej Gościniak – zwrócił się o pisemną informację w zakresie udziału wysyłania 

bezrobotnych do jednostek budżetowych w porównaniu do firm prywatnych oraz do prac różnego 

rodzaju w Urzędzie Miasta oraz podanie liczby przedsiębiorców i jednostek budżetowych 

korzystających ze szkoleń.

Pan Adam Cebula

Pan Łukasz Rosicki 

Pan Andrzej Gościniak

Pan Adam Cebula

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 1/XLVII/2022 – przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Siemianowicach Śląskich za rok 2021

głosowanie:

za              -          16

przeciw     -           0

wstrzym.   -           2

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Siemianowicach Śląskich za rok 2021

2/XLVII/2022 – przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 
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Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

 Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Pan Łukasz Rosicki

Pan Paweł Siegel 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 2/XLVII/2022 – przyjęcia 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania

Narkomanii na lata 2022 – 2024

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania

Narkomanii na lata 2022 – 2024

3/XLVII/2022 – przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Siemianowice Śląskie

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Pan Paweł Siegel 

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 3/XLVII/2022 – przyjęcia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Siemianowice Śląskie
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głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Siemianowice Śląskie

4/aXLVII/2022 z autopoprawką – przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w dzielnicy Bańgów w Siemianowicach 

Śląskich”

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej –  za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Pan Adam Cebula

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta zgłosiła  autopoprawki do projektu uchwały

nr 4/XLVII/2022 dotyczące literówek do ww projektu uchwały :

- w drugim akapicie uzasadnienia skreślono jedno  słowo „z dnia”: 

- w piątym akapicie uzasadnienia dokonano zmiany słowa „Siemianowice” na słowo 

„Siemianowic”:

- w trzynastym akapicie uzasadnienia  dokonano  następującej zmiany „rozdział 710004” 

zastąpiono „rozdział 71004”.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 4a/XLVII/2022

z autopoprawką – przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w dzielnicy Bańgów w Siemianowicach Śląskich”
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głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego         

w dzielnicy Bańgów w Siemianowicach Śląskich”

5/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego usytuowanego na nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej 

działkę nr 53-3297/4 o pow. 27 m², zapisanej w księdze wieczystej KA...............................

z równoczesnym oddaniem gruntu w użytkowanie wieczyste

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 5/XLVII/2022 – wyrażenia 

zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego usytuowanego na 

nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej działkę nr 53-3297/4 o pow. 27 

m², zapisanej w księdze wieczystej KA............................… z równoczesnym oddaniem gruntu w 

użytkowanie wieczyste

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego usytuowanego na 

nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej działkę nr 53-3297/4 o pow. 27 

m², zapisanej w księdze wieczystej KA...............................z równoczesnym oddaniem gruntu             

w użytkowanie wieczyste

6/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego usytuowanego na nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej 

działkę nr 53-3306/4 o pow. 25 m², zapisanej w księdze wieczystej KA..............................

z równoczesnym oddaniem gruntu w użytkowanie wieczyste

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały                                                     

nr 6/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego usytuowanego na nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej 

działkę nr 53-3306/4 o pow. 25 m², zapisanej w księdze wieczystej KA...........................…                   

z równoczesnym oddaniem gruntu w użytkowanie wieczyste

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego usytuowanego na 

nieruchomości położonej w rej. ul. Michałkowickiej, stanowiącej działkę nr 53-3306/4 o pow. 25 

m², zapisanej w księdze wieczystej KA...........................… z równoczesnym oddaniem gruntu         w 

użytkowanie wieczyste
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7/XLVII/2022 – wyrażenia zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu 

garażowego nr ... usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej przy ul. Śląskiej .............., 

stanowiącej działkę nr 53-1646/200 o pow. 1785 m², zapisanej w księdze wieczystej 

KA.......................... z równoczesną sprzedażą udziału w prawie własności gruntu

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Pan Łukasz Rosicki

Pan Paweł Siegel

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Pan Paweł Siegel 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 7/XLVII/2022 – wyrażenia 

zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego nr ... 

usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej przy ul. Śląskiej .............., stanowiącej działkę 

nr 53-1646/200 o pow. 1785 m², zapisanej w księdze wieczystej KA.......................... z równoczesną 

sprzedażą udziału w prawie własności gruntu

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na pierwszeństwo nabycia dotychczasowemu najemcy lokalu garażowego nr ... 

usytuowanego w obrębie nieruchomości położonej przy ul. Śląskiej .............., stanowiącej działkę 

nr 53-1646/200 o pow. 1785 m², zapisanej w księdze wieczystej KA.......................... z równoczesną 

sprzedażą udziału w prawie własności gruntu
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8/XLVII/2022 – przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2022 pod nazwą „Profilaktyka 

chorób układu sercowo-naczyniowego, nadciśnienia tętniczego oraz hipercholesterolemii wśród 

mieszkańców Siemianowic Śląskich”

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za 

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Dyskusja:

Adam Cebula

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 8/XLVII/2022 – przyjęcia 

programu polityki zdrowotnej na rok 2022 pod nazwą „Profilaktyka chorób układu sercowo-

naczyniowego, nadciśnienia tętniczego oraz hipercholesterolemii wśród mieszkańców Siemianowic

Śląskich”

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

programu polityki zdrowotnej na rok 2022 pod nazwą „Profilaktyka chorób układu sercowo-

naczyniowego, nadciśnienia tętniczego oraz hipercholesterolemii wśród mieszkańców Siemianowic

Śląskich”

9a/XLVII/2022 z autopoprawką– przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulic Pawła Stalmacha, Lucjana 

Rydla oraz Srokowieckiej w Siemianowicach Śląskich”

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 
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Dyskusja:

Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta zgłosiła  autopoprawki do projektu uchwały

nr 9/XLVII/2022 dotyczące literówek do ww projektu uchwały :

- w trzecim  akapicie uzasadnienia skreślono słowo ” tereny”:

- w siódmym akapicie uzasadnienia dokonano zmiany słowa „Siemianowice” na słowo 

„Siemianowic”:

- w szesnastym akapicie uzasadnienia  dokonano  następującej zmiany „rozdział 710004” 

zastąpiono „rozdział 71004”.

Pan Grzegorz Jurkiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9a/XLVII/2022                     

z autopoprawką– przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ulic Pawła Stalmacha, Lucjana Rydla oraz 

Srokowieckiej w Siemianowicach Śląskich”

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego         

w rejonie ulic Pawła Stalmacha, Lucjana Rydla oraz Srokowieckiej w Siemianowicach Śląskich” - 

z autopoprawką

10/XLVII/2022 - określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców 

zawodowych zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Siemianowice Śląskie

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za
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Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji–  jednogłośnie za 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 10/XLVII/2022 - 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych 

zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Siemianowice Śląskie

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych zatrudnionych      

w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Siemianowice Śląskie

13/XLVII/2022 - zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa –  jednogłośnie za

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13/XLVII/2022 - zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia drogi
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do kategorii dróg gminnych

16/XLVII/2022 - nadania dyplomu „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Fabud” w Siemianowicach Śląskich.

Dyskusja:

Pan  Grzegorz Jurkiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 16/XLVII/2022 - nadania 

dyplomu „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” Spółdzielni Mieszkaniowej „Fabud”                              

w Siemianowicach Śląskich.

głosowanie:

za              -          18

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie nadania 

dyplomu „Zasłużony dla Siemianowic Śląskich” Spółdzielni Mieszkaniowej „Fabud”                              

w Siemianowicach Śląskich.

Ad.7

Sprawy informacyjne.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynęła skarga Wojewody Śląskiego do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w związku z  uchwałą Nr 394/2021 z dnia 30 września 

2021 roku w sprawie przyjęcia programu "WSPIERAMY - Siemianowicki program wsparcia                

i poprawy jakości życia osób z niepełnosprawnościami" na rok 2021.

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynęło:

- pismo od Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece dotyczące wymiany kominków,

-pismo od mieszkanki w sprawie utrzymania porządku pod wiaduktem. Przewodniczący 

poinformował, że złożył w tym temacie interpelację. 

Pan Grzegorz Mól odczytał rejestr złożonych przez Radnych Rady Miasta interpelacji i zapytań         
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w okresie międzysesyjnym.

Pani Karina Siwiec – Magielnicka zachęciła do głosowania w Budżecie Obywatelskim Województwa

Śląskiego oraz w Budżecie Obywatelskim Miasta Siemianowice Śląskie.

Pan Łukasz Rosicki – w imieniu Instytutu Myśli Polskiej im. W. Korfantego zaprosił fanów 

transportu szynowego na prelekcję dr. Jakuba Halora - Koleje piaskowe na Śląsku , która odbędzie 

się w sobotę o  godz. 17:30 w Parku Tradycji ; w poniedziałek  o godz. 17:30 odbędzie się prelekcja 

125 lat linii tramwajowej Katowice- Siemianowice Śląskie; oraz zaprosił wszystkich  na wycieczkę 2 

września na  trasie: Bytom Karb – Tarnowskie Góry i z powrotem w dniu 26 września o godz 14:00. 

Pani Barbara Patyk-Płuciennik zwróciła się o przesłanie skanu skargi Wojewody Śląskiego do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na maila. 

Pan Andrzej Gościniak zaprosił na 18 Święto Bytkowa w pierwszą sobotę września.

Pani Danuta Sobczyk zwróciła się o przesłanie skanu skargi Wojewody Śląskiego do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na maila wszystkim radnym. 

Pan Jerzy Becker poinformował o urlopie Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy.

Ad. 8

Zamknięcie obrad Sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula zamknął XLVII Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich VIII kadencji.

Sesja zakończyła się o godz. 16:00

Przewodniczący Rady Miasta

                                                    

                                                                                                            Adam Cebula

Protokołowała:

Aldona Nowak
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